
 
Vammaisneuvoston kannanotto pääsystä asuntopoliittisen ohjelman ohjausryhmän jäseneksi 
 
Vamneuv 13.12.2023 § 22  
  
 
 
Valmistelija Friberg Outi 

 
Loimaan kaupunginhallitus perusti 6.11.2023 (§ 303) ohjausryhmän 
jatkovalmistelemaan kaupungin asuntopoliittista ohjelmaa.  
 
Vammaisneuvosto pitää tärkeänä, että työryhmässä olisi edustus myös 
vammaisneuvostosta.  
 

Esittelijä Puheenjohtaja 
 

Päätösehdotus Vammaisneuvosto päätti tiedustella kaupunginhallitukselta mahdollisuutta 
nimittää ohjausryhmään myös vammaisneuvoston edustaja.  
 

Päätös    
 
 
 
Kaupunginhallitus 22.01.2024 § 18    
784/00.01.02/2023    
 
 
Valmistelija Hallintopäällikkö Rinta-Jouppi Juha 

 
Johtoryhmä on käsitellyt asiaa kokouksessaan 16.1.2024. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Rantala Jari 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee vammaisneuvoston kannanoton tiedokseen. 
 
Kaupunginhallitus toteaa, että vammaisneuvoston edustaja voidaan kutsua 
tarvittaessa asiantuntijaksi asuntopoliittisen ohjelman ohjausryhmään. 
 

Käsittely Päätettyään asiasta käydyn keskustelun, kaupunginhallituksen 
puheenjohtaja totesi, että jäsen Jorma Rinne oli tehnyt pohjaehdotuksesta 
poikkeavan muutosehdotuksen, jonka mukaan kaupunginhallitus toteaa, 
että vammaisneuvosto voi valita oman edustajansa asiantuntijaksi 
asuntopoliittisen ohjelman ohjausryhmään. Jäsenet Esko Lundgren ja Kari 
Leppäjoki kannattivat Rinteen muutosehdotusta. 

 
 Koska oli tehty pohjaehdotuksesta poikkeava, kannatettu ehdotus, totesi 

kaupunginhallituksen puheenjohtaja tarpeen äänestää asiassa. 
Puheenjohtaja ehdotti nimenhuutoäänestystä, jonka kaupunginhallitus 
hyväksyi äänestystavaksi. JAA merkitsi pohjaehdotuksen kannattamista ja 
EI Rinteen muutosehdotuksen kannattamista. 

 
 JAA äänesti 7 kaupunginhallituksen jäsentä (Ahokas, Markula, Vuorinen, 

Tissari, Vanha-Perttula, Ylitalo, Ek-Marjamäki) ja EI äänesti 4 
kaupunginhallituksen jäsentä (Leppäjoki, Lundgren, Onnela, Rinne), joten 
kaupunginhallitus hyväksyi pohjaehdotuksen äänin 7-4. 

 
Päätös Hyväksyttiin. 
 



 
Pöytäkirjamerkintä  Kaupunginhallituksen jäsen Kari Leppäjoki siirtyi fyysisestä kokouksesta 

etäyhteyden päähän klo 18:58 alkaen. 


